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τα επίπεδα. Στο τεχνικό κομμάτι, μετά από 
έρευνα που πραγματοποιήσαμε στο εξωτερι-
κό, όπου ήδη εδώ και δεκαετίες εφαρμόζεται 
το μοντέλο του συλλόγου που επιθυμούμε να 
γίνει το Σύδνεϋ Ολύμπικ, για έχει ελπίδα να 

επιβιώσει στο ποδοσφαιρικό στερέωμα, αναζητώντας 
συνεργάτη με γνώσεις και ταλέντο, βρήκαμε τον κατάλ-
ληλο άνθρωπο να στελεχώσει την τεχνική ηγεσία, τον 
ισπανικής/πορτογαλικής καταγωγής κόουτς, κ. ….. 
Αναμένουμε μία εξαιρετική συνεργασία. 
Ο ρόλος δεν περιορίζεται στην πρώτη ομάδα αλλά καλύ-
πτει όλες τις κατηγορίες με ιδιαίτερη έμφαση στα νεανι-
κά τμήματα. Η επένδυση θα γίνει στο μέλλον, με την 
έννοια ότι ο στόχος μας είναι να βγάλουμε δικούς μας 
ποδοσφαιριστές που σταδιακά και σε βάθος χρόνου θα 
στελεχώσουν την πρώτη ομάδα. 
Γι αυτό και δεν είναι στις προθέσεις μας να επενδύσουμε 
φέρνοντας μεγάλα ονόματα στην πρώτη ομάδα αλλά να 
χτίσουμε την υποδομή ώστε το Σύδνεϋ Ολύμπικ, να ανα-
δείξει ποδοσφαιρικά ταλέντα που θα πλαισιώσουν την 
ομάδα μας και  επίσης να “παράγει” ποδοσφαιριστές για 
όλες τις κατηγορίες των αυστραλιανών πρωταθλημάτων 
και του εξωτερικού.»

ΚΟΣΜΟΣ: Ακούγεται μακροπρόθεσμο για να 
αποτελέσει πηγή εσόδων πάντως…
« Είναι αλλά, κατά την άποψή μου είναι και μονόδρομος 
προς τη βιωσιμότητα του συλλόγου, γι αυτό και πρέπει 
να καταλάβει ο κόσμος ότι δεν μπορεί να είναι μόνο η 
πρώτη ομάδα και τα αποτελέσματα στο επίκεντρο. 

ΚΟΣΜΟΣ: Πρόεδρε, μου ακούγεστε πολύ… Ευρωπαίος. 
Πρωτοποριακές ιδέες... ευρωπαϊκής έμπνευσης!
 (γέλια…) «Ναι είναι αλήθεια, είμαι επηρεασμένος από 
τις επαφές μου με ευρωπαϊκές ομάδες που εφαρμόζουν 
αυτό το μοντέλο διαχείρισης του κλαμπ και ανάπτυξης 
ποδοσφαιρικών ταλέντων. Έχω ασχοληθεί πολύ με το 
συγκεκριμένο θέμα, έχω αφιερώσει χρόνο, έχω μελετήσει, 
έχω προσωπικά παρακολουθήσει τη λειτουργία τους. Έχουν 
αλλάξει οι εποχές αλλά εδώ στην Αυστραλία δυστυχώς δεν 
αλλάζουν τα μυαλά και οι απόψεις εύκολα. Κανείς δεν 
παρατηρεί, δεν εξελίσσεται δεν θέλει να εισάγει καινούργιες 
ιδέες. Δυστυχώς έχουμε μείνει πίσω»…

ΚΟΣΜΟΣ: Εδώ δεν έχετε δίκιο, σε αυτό που λέτε, δεν 
ισχύει... Εσείς ο ίδιος είστε η απόδειξη του αντιθέτου. 
Καλή επιτυχία στο έργο σας!
« Ευχαριστώ πολύ, στη διάθεσή σας πάντα!»

.. Στην φιλόδοξη και αποδεδειγμένα 
επιτυχημένη ευρωπαϊκή συνταγή 
του Προέδρου, Μπιλ Πάππας για την 
επόμενη μέρα του συλλόγου λείπει 
μόνο ένα συστατικό που δεν 
υπάρχει στα ευρωπαϊκά γήπεδα 
αλλά στη θυμοσοφία του λαού μας: 
“καθάρισε το πιάτο σου πριν βάλεις 
να ξαναφάς” και δυστυχώς με τα 
χρόνια έχουν μείνει ...αρκετά 
άπλυτα πιάτα στο Ολύμπικ!
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OK: How is the team shaping for the 
2018 season?

GE: I am really happy with the 
fresh energy we have in the squad. 
The boys are raring to go and I have a 
good feeling that the team is continu-
ing to build for what will be an excit-
ing 2018 season for all involved. 

I have heard that rival teams have 
been busy in the off-season signing 
new players but we will be ready to 
give it our all.

OK: Any new faces that you can 
talk about?

GE: We have signed a couple of 
new players one in particular a former 
Australian U19 representative in 
Rafael Jimenez and former Sydney FC 
player Nikola Kuleski.

Our intentions are to bring young 
players with energy and quality 
amongst some of the players we have 
re-signed from the 2017 season. Those 
players are Paul Henderson, Will 
Angel, Niko Tsatallios, Hagi Gligor, 
Jason Madonis, Tom Whiteside, Darcy 
Burgess, George Timotheou, Jinya 
An, Jake De Marigny and Stephen 
Athanaseris.

OK: What are your expectations 

for the 2018 NPL NSW season?
GE: We want to win as many match-

es as possible as well as being a com-
petitive team. We want to play a good 
brand of football so that our fans can be 
proud of. We want to show that winning 
attitude and commitment will be there 
from the first till the last whistle.  

OK: Final message to the pas-
sionate Sydney Olympic fans for the 
new year ahead

GE:  I want to tell the fans of Syd-
ney Olympic that I will do my best in 
giving them a team that they can be 
very proud of.

We are going to work hard and 
will do all that we can in winning as 
many matches as possible.

We need the fans support both in 
the good and bad times but I feel with 
the right commitment, we will gain 
their trust!

OK: Thank you Gorka, all the 
best with the new season ahead

GE:  Thank you for taking the time 
in interviewing me – A Merry Christ-
mas to you and your readers and a 
Happy New Year.

I want to tell the fans 
of Sydney Olympic 

that I will do my best 
in giving them a team 
that they can be very 

proud of.


